
 

 

 

 

 

 

 

Interpellation om behovet elstolpar i bostadsområden och på kommunala parkeringar 

 

Fram till 2030 kommer antalet elbilar att öka markant och därmed behovet av laddstolpar. Enligt 
rekommendationer från EU bör det finnas en laddstolpe per tio elbilar. Ett högt uppsatt mål men en 
viktig faktor för att uppnå målet om fossilfria transporter. Tillgängligheten är viktig och då behöver  
laddstolparna finnas tillgängliga i bostadsområden och på kommunala parkeringar. 

Med anledning av ovanstående ställer jag följande frågor till ansvarigt kommunalråd och berörda 
kommunala bolag. 

1. Vad kommer kommunen att göra för att tillgodose det framtida behovet av laddstolpar för 
elbilar? 

2. Vad kommer de kommunala bolagen att göra för att tillgodose det framtida behovet av 
laddstolpar för elbilar? 
 
Owe Hellberg Vänsterpartiet 


